
Protokół nr 22/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji, 

które odbyło się w dniu 19 lutego 2020 r.,  

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1. 

 

Posiedzenie otworzył o godz. 17.05 Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Spraw Społecznych i Promocji Maciej Patela. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej listy 

obecności. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mosina na rok szkolny                  

2019 -2020. Następnie udzieliła odpowiedzi na pytanie prowadzącego obrady Macieja Pateli 

dotyczące wskazania, jakie są przyczyny ujęcia w projekcie uchwały wyższej niż aktualna ceny 

oleju napędowego. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” -  wniosek nr 1 dotyczący pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mosina na rok szkolny                        

2019-2020. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek poinformowała o swoich 

wątpliwościach dotyczących zapisów omawianej uchwały wynikających z opinii Wojewody 

Wielkopolskiego w związku z prowadzonymi w ostatnim czasie postępowaniami nadzorczymi 

uchwał podjętych przez Radę Miejską w Mosinie dotyczących spraw oświatowych. Następnie 

przedstawiła sprawozdanie za 2019 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Mosina, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu oraz udzieliła odpowiedzi 

na pytania dotyczące między innymi: wskazania, jakie składniki wynagrodzenia 

składają się na wykazane kwoty ujęte w kolumnach średnie wynagrodzeń; wskazania, 

czy do kwot ujętych w kolumnach średnie wynagrodzenie wliczony jest staż pracy; wskazania, 

czy przedstawione wynagrodzenie jest wynagrodzeniem brutto; wskazania, ile wynosi 

wynagrodzenie zasadnicze dla nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

W trakcie tego wystąpienia, na Salę Posiedzeń przybył radny Marcin Ługawiak, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji udział 

brało 6 jej członków. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekty uchwał: 

w sprawie nadania nazwy ulicy „BOROWIKOWA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Czapury oraz w sprawie nadania nazwy ulicy „KURKOWA”, drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Czapury. Kserokopie ww. projektów uchwał stanowią 

załącznik niniejszego protokołu. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 3 głosami „za”, przy 3 głosach 

„wstrzymującym się” -  wniosek nr 2 dotyczący pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „BOROWIKOWA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Czapury. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 3 głosami „za”, przy 3 głosach 

„wstrzymującym się” -  wniosek nr 3 dotyczący pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały 



w sprawie nadania nazwy ulicy „KURKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Czapury. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „JANA III SOBIESKIEGO”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Mosina, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

Następnie udzieliła odpowiedzi na pytanie radnego Dominika Michalaka dotyczące między 

innymi: wskazania, czy inwestor w związku z realizacją inwestycji w sąsiedztwie działki 

o nr ewid. 2714/38, obręb Mosina, uzgadniał zjazd. 

Radny Dominik Michalak zwrócił się z prośbą o przekazanie wszystkim radnym Rady 

Miejskiej w Mosinie ustaleń z inwestorem/podmiotem dotyczących wszystkich zjazdów 

odnośnie inwestycji realizowanej przy nieruchomości o nr ewid. 2714/38, obręb Mosina, 

stanowiącej drogę.  

W trakcie tego wystąpienia, na Salę Posiedzeń przybyła radna Wiesława Mania, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji udział 

brało 7 jej członków. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości udzieliła odpowiedzi na pytania 

dotyczące między innymi: wskazania, czy działka o nr ewid. 2714/35, obręb Mosina, dochodzi 

do ulicy Kazimierza Odnowiciela oraz czy ten teren zgodnie z ustaleniami przeznaczony jest 

pod drogę. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”, 

- wniosek nr 4, aby Burmistrz Gminy Mosina udzielił informacji czy działka 

o nr ewid. 2714/35, obręb Mosina prostopadła do ulicy Kazimierza Odnowiciela i Bolesława 

Krzywoustego stanowi drogę, która będzie obsługiwać powstałe osiedle.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”, 

- wniosek nr 5, aby Burmistrz Gminy Mosina przekazał radnym Rady Miejskiej w Mosinie 

warunki zabudowy wydane inwestorowi dla inwestycji realizowanej przy nieruchomości 

o nr ewid. 2714/38, obręb Mosina, stanowiącej drogę. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 2 głosami „za”, przy 4 głosach 

„wstrzymującym się” i 1 głosie „przeciw” -  wniosek nr 6 dotyczący pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „JANA III SOBIESKIEGO”, 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Mosina. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „BUKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Baranowo, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z Beatą Tomczak-Taisner z Referatu 

Geodezji i Nieruchomości przeprowadziła dyskusję dotyczącą jakości map stanowiących 

załącznik do projektów uchwał w sprawie nadania nazw ulic drogom wewnętrznym.  

Następnie Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości udzieliła odpowiedzi 

na pytania, które między innymi dotyczyły: wskazania, czy docelowo ul. Bukowa będzie  

się łączyć z ulicą Kasztanową oraz wskazania, czy działki stanowiące drogę o nazwie 

ul. Kasztanowa stanowią własność jednej osoby prywatnej. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z Beatą Tomczak-Taisner z Referatu 

Geodezji i Nieruchomości z przeprowadziła dyskusję na temat podziału drogi i nadania nazwy 

ulicy wyłącznie części wytyczonej drogi oraz na temat sposobu nadawania przez Gminę Mosina 

numerów domów i ustaleń dotyczących obsługi komunikacyjnej dla nieruchomości. 



Radna Małgorzata Kaptur zwróciła uwagę, że mapy stanowiące załącznik do projektu uchwały 

pochodzą z innego niż wskazane w nim źródło.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z Beatą Tomczak-Taisner z Referatu 

Geodezji i Nieruchomości przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie oraz w sprawie 

podziału drogi i nadania nazwy ulicy wyłącznie części wytyczonej drogi. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 4 głosach „przeciw”, przy 1 głosem „za”, 

i 1 głosie „wstrzymującym się” - odrzuciła wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „BUKOWA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Baranowo. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „ŻEGLARSKA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Dymaczewo Nowe, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego 

protokołu. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z Beatą Tomczak-Taisner z Referatu 

Geodezji i Nieruchomości przeprowadziła dyskusję na temat potrzeby nadania nazwy ulicy 

„ŻEGLARSKA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Dymaczewo Nowe, na temat 

funkcjonowania domków letniskowych znajdujących się na tym obszarze oraz na temat 

zagospodarowania terenu sąsiadującego z działką o nr ewid. 38, obręb Dymaczewo Nowe, 

stanowiącą drogę.  

W jej wyniku przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za” - wniosek nr 7, aby Burmistrz Gminy 

Mosina udzielił informacji dotyczącej wskazania wielkości powierzchni działek budowlanych 

zlokalizowanych przy drodze, działka  o nr ewid. 38, obręb Dymaczewo Nowe, wskazania czy 

na tych działkach toczą się postępowania administracyjne w sprawie wydania lub zostały 

wydane warunki zabudowy, a jeżeli tak, to ile. Wniosek dotyczył też udzielenia informacji, 

czy na obszarze najbliżej sąsiadującym z ww. drogą wydawane są warunki zabudowy, 

odbierane są odpady komunalne oraz czy ZUK ma podpisane umowy na odbiór odpadów 

komunalnych itd.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 7 głosami „wstrzymującymi się” – nie 

przyjęła wniosku o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„ŻEGLARSKA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Dymaczewo Nowe. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „NA WZGÓRZU”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Babki, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

Następnie udzieliła odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły: wskazania, 

czy miejscowość Babki ma inny kod pocztowy niż Mosina; wskazania, czy droga główna 

w Babkach posiada  nazwę; wskazania, czy w okolicy drogi, której ma zostać nadana nazwa, 

jest wzgórze oraz wskazania, jaką szerokość ma ta droga.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 5 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymującym się” -  wniosek nr 8 dotyczący pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „NA WZGÓRZU”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Babki. 

Radny Dominik Michalak zwrócił się z prośbą o uzasadnienie podziału Referatu Oświaty, 

Promocji, Kultury i Sportu na dwa referaty, w tym uzasadnienie rozdzielenia Sportu 

od Promocji i Kultury i na odwrót. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek  uzasadniła dlaczego do Referatu 

Oświaty został dodany Sport. 



Radny Dominik Michalak odniósł się do wypowiedzi Kierownik Referatu Oświaty i Sportu 

Anna Balcerek-Kałek i jednocześnie zwrócił się z prośbą do Burmistrza Gminy Mosina 

o pisemną odpowiedz na wcześniej zadane pytanie. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta wskazała jakie zadania 

należą do prowadzonego przez nią referatu.  

Mieszkaniec gminy Mosina ………….. odniósł się do treści swojego artykułu pod nazwą:  

Węzeł gordyjski „Rzeczpospolitej Mosińskiej”, który został przedstawiony na łamach Gazety 

Mosińsko-Puszczykowskiej, a dotyczącego życiorysu Jakuba Krauthofera-Krotowskiego i jego 

wpływu na losy miasta Mosina. Wskazał przy tym między innymi, iż z jego artykułu opartego  

na  materiałach i źródłach historycznych, wynika, że: 

- Jakub Krauthofea-Krotowski prawdopodobnie nie był proklamatorem Rzeczypospolitej 

Mosińskiej, gdyż ma na to jednoznacznych dowodów; 

- nie było czegoś takiego jak Rzeczpospolita Mosińska, wskazując przy tym, iż takie określenie 

właściwie nie funkcjonuje w historiografii i można powiedzieć że jest to nazwa wymyślona 

bardzo mocno na wyrost; 

- rola Jakuba Krauthofera-Krotowskiego w wydarzeniach, które miały miejsce w Mosinie, była 

drugo jak nie trzeciorzędna; 

- rzeczą zmyśloną jest, to że Mosina była kiedykolwiek stolicą Polski, podkreślając, iż jest to 

wymysł i dokonując przy tym uzasadnienia swojej tezy.  

W trakcie tego wystąpienia, na Salę Posiedzeń przybyła radna Jolanta Szymczak, tak więc 

odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 

udział brało 8 jej członków. 

Następnie mieszkaniec gminy Mosina ………………… przedstawił swoją wizję wydarzeń, 

jakie miały miejsce w Mosinie podczas Wiosny Ludów w 1848 roku  oraz swoją opinię na temat 

przeprowadzanych w Mosinie rekonstrukcji historycznych dotyczących tamtych czasów. 

Ponadto odnosząc się do prośby radnej Małgorzaty Kaptur wskazał ciemne strony wydarzeń 

z 1848 roku, które miały jego zdaniem miejsce w Mosinie. 

W trakcie tego wystąpienia, na Salę Posiedzeń przybył radny Roman Kolankiewicz, tak więc 

odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 

udział brało 9 jej członków. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na 

temat informacji zawartych w omawianym artykule dotyczących życiorysu Jakuba 

Krauthofera-Krotowskiego i jego wpływu na losy miasta Mosina, na temat zachowania 

i działań partyzantów względem osób najuboższych, na temat rekonstrukcji proklamacji 

Rzeczypospolitej Mosińskiej oraz na temat Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej. 

W jej trakcie między innymi: 

- radny Marcin Ługawiak przedstawił swoje refleksje na temat promowania miast na podstawie 

alternatywnych historii; 

- mieszkaniec gminy Mosina ……………. wskazał, iż wystąpił z propozycją, aby Mosinę 

zrobić miastem królewskim i to uczynić sztandarem promocji gminy, dokonując przy tym 

uzasadnienia swojej propozycji; 

- radny Marcin Ługawiak wyraził swoją opinię na temat postrzegania legend dotyczących 

Gminy Mosina oraz na temat postrzegania wydarzeń dotyczących Rzeczypospolitej 

Mosińskiej; 

- mieszkaniec gminy Mosina ……………….. poinformował, iż przygotowuje się do napisania 

biografii Jakuba Krauthofera-Krotowskiego; 

- Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek wskazała, iż podczas posiedzenia 

przedstawiono jedną z opinii dotyczącą wydarzeń, które miały miejsce w Mosinie podczas 

https://www.gazeta-mosina.pl/2020/wezel-gordyjski-rzeczpospolitej-mosinskiej


Wiosny Ludów w 1848 roku, podkreślając przy tym, iż swojego czasu była dyrektorem szkoły, 

która nosiła imię Jakuba Krauthofera-Krotowskiego i warto byłoby wysłuchać opinii osoby, 

która miała wpływ na to, że ta szkoła nosiła tą nazwę; 

- radna Wiesława Mania wyraziła przekonanie, iż te informacje, które przedstawiono 

na posiedzeniu oraz te które pojawiają się w lokalnej prasie, to jest swojego rodzaju rewolucja. 

Ponadto wskazała, iż chciałaby uczestniczyć w spotkaniu historyków, którego tematem byłyby 

wydarzenia, które miały miejsce w Mosinie podczas Wiosny Ludów w 1848 roku,  uzasadniając 

przy tym potrzebę takiego spotkania; 

- radna Małgorzata Kaptur przedstawiła swoje refleksje na temat braku udziału w posiedzeniu 

Burmistrza Gminy Mosina Przemysława Mielocha lub jego zastępców oraz swoją opinię 

na temat postaci arcybiskupa Zygmunta Szczęsnego-Felińskiego, który również brał udział 

w wydarzeniach, które miały miejsce w 1848 r.; 

- mieszkaniec gminy Mosina …………… przedstawił postać arcybiskupa Zygmunta 

Szczęsnego- Felińskiego oraz jego rolę w wydarzeniach, które miały miejsce w 1848 r.; 

- radny Dominik Michalak zwrócił się z prośbą do Burmistrza Gminy Mosina  o pisemną 

informacje dotycząca wskazania, jakie były powody rezygnacji w tym roku z organizacji 

obchodów rocznicy proklamacji Rzeczypospolitej Mosińskiej oraz wskazania jakie są plany 

na ten rok w kontekście rekonstrukcji historycznej; 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz 

wyraził swoją opinię na temat Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej oraz odniósł 

się do umieszczonego na nim napisu „Urzędowo proklamuje i ustanawiam Rzeczpospolitą 

Mosińską, której godłem będzie orzeł z wieńcem i napisem Polska Powstająca – Jakub 

Krotowski”. Wskazał przy tym konieczność kolejnego spotkania odnośnie omawianego 

tematu; 

- Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta odniosła się do planów 

dotyczących przeprowadzenia rekonstrukcji proklamacji Rzeczypospolitej Mosińskiej, 

wskazując przy tym, iż organizacja pozarządowa wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie 

na przeprowadzenie tej rekonstrukcji; 

- radna Małgorzata Kaptur wyraziła swoje zdanie na temat obchodów 170 rocznicy 

proklamacji Rzeczypospolitej Mosińskiej. Ponadto wskazała, iż należy się zastanowić, w jaki 

sposób odkrycia Pana ……………….. będą wpływały na naszą rzeczywistość. Dodatkowo 

odniosła się do kwestii Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej oraz organizacji przez Gminę 

Mosina rekonstrukcji proklamacji Rzeczypospolitej Mosińskiej; 

- radny Marcin Ługawiak zaproponował zorganizowanie konferencji naukowej odnośnie 

omawianego tematu; 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz 

wskazał, iż przed czerwcową sesją Rady Miejskiej w Mosinie należy zorganizować 

posiedzenie Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji, aby skonfrontować fakty, być 

może mity, być może czasem omyłkowe interpretacje, przy udziale innych historyków, 

z nadzieją dojścia do konsensusu w tym temacie. Zwrócił przy tym uwagę, iż organizacja 

pozarządowa nie uzyskała dofinansowania na przeprowadzenie rekonstrukcji proklamacji 

Rzeczypospolitej Mosińskiej; 

- radna Małgorzata Kaptur  wyraziła swoje zdanie na temat zaangażowania osób biorących 

udział w rekonstrukcji i potrzeby organizacji takich wydarzeń; 

- mieszkaniec Gminy Mosina ………………... przedstawił propozycję wznowienia 

w Mosinie tradycji jarmarku w dniu 25 maja, uzasadniając powyższe faktem, iż  pierwszy 

raz przywilej odbywania jarmarków nadał miastu król Władysław Jagiełło w 1429 roku, 

a przywilej ten był odnawiany przez kolejnych władców aż do Stanisława Augusta 

Poniatowskiego. Ponadto podkreślił, iż zarówno data, jak i charakter takiego jarmarku 



nie burzyłaby w żaden sposób porządku obchodów Dni Mosiny;  

- radna Wiesława Mania wskazała, iż nie wyobraża sobie, aby podczas sesji uroczystej, 

na której będą wręczane Medale Rzeczypospolitej Mosińskiej było wystąpienie, w którym 

negowana będzie postać Jakuba Krauthofera-Krotowskiego. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 

na temat rocznego planu wydarzeń gminnych, w trakcie której między innymi: 

- Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta udzieliła odpowiedzi 

na pytania dotyczące między innymi: wskazania, czy jeżeli w rocznym planie wydarzeń 

gminnych zaplanowano rekonstrukcję, a wydarzenie to by się nie odbyło to powstanie w tym 

planie luka oraz wskazania, czy jest możliwość zorganizowania wydarzenia typu 

rekonstrukcja z innych środków;  

- Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji zwróciła się z prośbą o pisemną 

odpowiedź dotyczącą udzielenia szerszych informacji na temat wydarzeń ujętych w planie 

wydarzeń gminnych tj.: 23-25 maja br. Dni Rzeczypospolitej Mosińskiej (między innymi 

szczegóły na temat planowanych koncertów, formy organizacyjnej przy uwzględnieniu 

możliwości drugiej tury wyborów prezydenckich), 15 sierpnia br. -„Szeroko na Wąskiej” 

oraz koncert Kombi, wrzesień br. -SZTUKOdzielnia (między innymi wskazania, 

czy to wydarzenie jest w zastępstwie Dni Artystycznych z Gitarą); 

- Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta udzieliła odpowiedzi 

na pytania dotyczące: wskazania, czy wydarzenie pod nazwą: Festyny plenerowe 

w sołectwach jest nowym wydarzeniem oraz wskazania, czy podany koszt organizacji Gali 

Noworocznej jest kosztem podanym po rozliczeniu;  

- radna Wiesława Mania odniosła się do szacunkowego kosztu organizacji wydarzenia 

pod nazwą: Requiem Mozarta - koncert; 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz 

wyraził swoją opinię na temat organizacji Gali Noworocznej; 

- radny Dominik Michalak zwrócił się z prośbą o udzielenie pisemnej odpowiedzi na pytania 

dotyczące: wskazania, czy w kosztach poniesionych przez Mosiński Ośrodek Kultury 

na organizację Gali Noworocznej w zakresie techniki scenicznej zawiera się koszt wynajęcia 

kamerzystów i fotografów, a jeżeli tak, to czy powstanie w związku z tym film z tego 

wydarzenia i dokumentacja fotograficzna; wskazania, jaka firma została wybrana 

oraz w jakim trybie do realizacji zadań związanych z obsługą techniczną, oświetleniem 

oraz nagłośnieniem Gali Noworocznej; wskazania, czy jednostki organizacyjne Gminy 

Mosina, które poniosły koszty związane z organizacja Gali Noworocznej, miały ujęte 

te koszty w swoim budżecie rocznym; uszczegółowienia kosztów organizacji Gali 

Noworocznej; 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz 

zwrócił się z prośbą o udzielenie pisemnej odpowiedzi na pytanie dotyczące wskazania, jaka 

była rola Mosińskiej Biblioteki Publicznej w organizacji Gali Noworocznej i co zostało 

sfinansowane ze środków przekazanych przez bibliotekę; 

- radny Michał Kleiber wyraził swoją opinię na temat organizacji Gali Noworocznej 

oraz zwrócił się z prośbą o udzielenie pisemnej odpowiedzi na pytanie dotyczące wskazania, 

kto był pomysłodawcą Gali Noworocznej; 

- radny Marcin Ługawiak wyraził swoją opinię na temat możliwości ingerowania radnych 

Rady Miejskiej w Mosinie w zakres wydarzeń gminnych; 

- radna Małgorzata Kaptur wyraziła swoją opinię na temat organizacji Gali Noworocznej. 

 



Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta udzieliła odpowiedzi 

na pytanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Romana 

Kolankiewicza dotyczące wskazania, czy pomysł Mosińskiej Karty Mieszkańca jest aktualny 

i jakie czynności w tym zakresie są podejmowane.  Przedstawiła przy tym etapy prac nad 

ww. kartą. Następnie udzieliła odpowiedzi na pytania radnej Wiesławy Mani dotyczące 

między innymi: wskazania, jak będzie wydawana Mosińska Karta Mieszkańca; wskazania, 

czy na karcie będzie informacja do kogo należy. Jednocześnie odniosła się do uwag radnej 

Wiesławy Mani co do kolorystyki i napisów umieszczonych na Mosińskiej Karcie 

Mieszkańca. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 

na temat Mosińskiej Karty Mieszkańca, w wyniku której ww. komisja zwróciła się z prośbą 

o udzielenie pisemnej odpowiedzi na pytania dotyczące: wskazania, w jaki sposób będzie 

dostępna Mosińska Karta Mieszkańca (czy jest to aplikacja i jeżeli tak, to jakie posiada 

funkcje) oraz wskazania, czy nastąpiło scalenie Mosińskiej Karty Mieszkańca z Mosińską 

Kartą Rodziny 3+. 

 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW POŁECZNYCH 

I PROMOCJI: 

1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Mosina na rok szkolny 2019-2020. 

2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„BOROWIKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Czapury. 

3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„KURKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Czapury. 

4. Komisja wnioskuje, aby Burmistrz Gminy Mosina udzielił informacji, czy działka 

o nr ewid. 2714/35, obręb Mosina, prostopadła do ulicy Kazimierza Odnowiciela 

i Bolesława Krzywoustego stanowi drogę, która będzie obsługiwać powstałe osiedle.  

5. Komisja wnioskuje, aby Burmistrz Gminy Mosina przekazał radnym Rady Miejskiej 

w Mosinie warunki zabudowy wydane inwestorowi dla inwestycji realizowanej przy 

nieruchomości o nr ewid. 2714/38, obręb Mosina, stanowiącej drogę. 

6. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „JANA III 

SOBIESKIEGO”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Mosina. 

7. Komisja wnioskuje, aby Burmistrz Gminy Mosina udzielił informacji dotyczącej wskazania 

wielkości powierzchni działek budowlanych zlokalizowanych przy drodze, działka  

o nr ewid. 38, obręb Dymaczewo Nowe, wskazania czy na tych działkach toczą 

się postępowania administracyjne w sprawie wydania lub zostały wydane warunki 

zabudowy, a jeżeli tak, to ile. Jednocześnie ww. komisja wnioskuje o udzielenie informacji, 

czy na obszarze najbliżej sąsiadującym z ww. drogą wydawane są warunki zabudowy, 

odbierane są odpady komunalne oraz czy ZUK ma podpisane umowy na odbiór odpadów 

komunalnych itd. 

8. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„NA WZGÓRZU”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Babki. 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20.40. 

   protokołowała           przewodniczył                przewodniczył 

(-) Anita Ćwiklińska                   (-) Maciej Patela                    (-) Roman Kolankiewicz 


